
Rada Gminy Piaski 
Wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy 

 

Protokół nr 48/2023 

 

XLVIII Posiedzenie w dniu 26 września 2023  

Obrady rozpoczęto 26 września 2023 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 12:00 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

 

Obecni: 

1. Grażyna Andrzejewska  

2. Bernard Dorsz  

3. Justyna Grobelna  

4. Jacek Jańczak  

5. Marek Majsnerowski  

6. Dariusz Naskręt  

7. Marcin Porzucek  

8. Hanna Powicka  

9. Karolina Przybylska  

10. Dagmara Rucińska  

11. Justyna Sarbinowska  

12. Beata Tyrakowska  

13. Łukasz Waleński  

14. Maria Wesołek  

Radny Rafał Nowak – nieobecny  

 

Wójt Gminy – Wiesław Glapka 

Sekretarz Gminy – Andrzej Konieczny 

Skarbnik Gminy – Bogumiła Sosnowska  

Inspektor ds. Zamówień Publicznych – Witold Furmaniak 

 

Tematy posiedzenia:  

1. Ocena stanu ochrony środowiska w gminie 

2. Zaopiniowanie projektu Uchwały nr 357 w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie gminy na 2023r. 

3. Zaopiniowanie projektu Uchwały nr 358 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-

2028 

4. Zaopiniowanie projektu Uchwały nr 359 w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie przez Gminę Piaski od 

Powiatu Gostyńskiego zadań związanych z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych w sezonie zimowym 

2023/2024, położonych w granicach administracyjnych gminy 

5. Zaopiniowanie projektu Uchwały nr 360 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

terenu położonego we wschodniej części ulicy Warszawskiej w Piaskach, obręb Piaski, gmina Piaski – część A 

a) Uwagi wniesione do projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

terenu położonego we wschodniej części ulicy Warszawskiej w Piaskach, obręb Piaski, gmina Piaski - część A 

6. Zaopiniowanie projektu Uchwały nr 361 w sprawie określenia warunków i trybu finansowania zadania 

własnego w zakresie rozwoju sportu na terenie gminy Piaski 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 362 w sprawie zmiany uchwały nr VI/45/2019 Rady Gminy Piaski z dnia 

22 lutego 2019 r. w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w 

publicznym przedszkolu i oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Piaski. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 363 w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej p.w.św. 

Marcina Biskupa w Strzelcach Wielkich 

9. Sprawy bieżące. 

 

Ad. 1. Ocena stanu ochrony środowiska w gminie 

Przewodnicząca posiedzenia Maria Wesołek poinformowała, że na aplikacji eSesja zamieszczono ocenę stanu 

ochrony środowiska w gminie, gdzie każdy mógł się zapoznać.  

 

Ad. 2. Zaopiniowanie projektu Uchwały nr 357 w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie gminy na 

2023r. 

Projekt uchwały szczegółowo przedstawiła skarbnik gminy, odpowiadała na pytania radnych.  



Podczas dyskusji podjęto temat przydzielania stypendiów naukowych dla uczniów, przeprowadzenia kontroli w 

przedszkolu SENSOR SZKRABY oraz w przedszkolu ENART.  

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych (komisje Rady). 

 

Ad. 3. Zaopiniowanie projektu Uchwały nr 358 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na 

lata 2023-2028 

Projekt uchwały szczegółowo przedstawiła skarbnik gminy, odpowiadała na pytania radnych.  

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych (komisje Rady). 

 

Ad. 4. Zaopiniowanie projektu Uchwały nr 359 w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie przez Gminę 

Piaski od Powiatu Gostyńskiego zadań związanych z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych w sezonie 

zimowym 2023/2024, położonych w granicach administracyjnych gminy 

Projekt uchwały szczegółowo przedstawił Wójt. 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych (komisje Rady). 

 

Ad. 5. Zaopiniowanie projektu Uchwały nr 360 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu położonego we wschodniej części ulicy Warszawskiej w Piaskach, obręb Piaski, 

gmina Piaski – część A 

a) Uwagi wniesione do projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu położonego we wschodniej części ulicy Warszawskiej w Piaskach, obręb Piaski, 

gmina Piaski - część A\ 

Projekt uchwały szczegółowo przedstawił Wójt.  

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych (komisje Rady). 

 

Ad. 6. Zaopiniowanie projektu Uchwały nr 361 w sprawie określenia warunków i trybu finansowania 

zadania własnego w zakresie rozwoju sportu na terenie gminy Piaski 

Projekt uchwały szczegółowo przedstawił Sekretarz. 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych (komisje Rady). 

 

Ad. 7. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 362 w sprawie zmiany uchwały nr VI/45/2019 Rady Gminy 

Piaski z dnia 22 lutego 2019 r. w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego w publicznym przedszkolu i oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Piaski. 

Projekt uchwały szczegółowo przedstawiła skarbnik gminy, odpowiadała na pytania radnych.  

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych (komisje Rady). 

 

Ad. 8. Zaopiniowanie projektu uchwały nr 363 w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii 

Rzymskokatolickiej p. w. św. Marcina Biskupa w Strzelcach Wielkich 

Projekt uchwały szczegółowo przedstawiła skarbnik gminy. 

Radny Dariusz Naskręt zwrócił uwagę, aby na sesji poinformować mieszkańców że dotacja wpłynęła na konto 

gminy, gmina przekazuje dofinansowanie, nie są to środki z budżetu gminy.  

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych (komisje Rady) 

 

Ad. 9. Sprawy bieżące. 

 

Sekretarz poinformował, że Gmina Piaski otrzymała dofinansowanie na  wymianę pokrycia dachowego oraz 

odnowienie elewacji na zabytkowym budynku pastorówki w Piaskach.   

 

Wójt poinformował, że do Urzędu wpłynął wniosek o OSP Godurowo o zakup samochodu pożarniczego, typu 

lekki z OSP Poniec, koszt od 80 do 100 tys zł. Dodał, że jeżeli Rada wyrazi zgodę  to zadanie zostanie wpisane 

do budżetu na rok 2024., a w przyszłości należy zaplanować środki na zakup samochodu dla OSP Szelejewo.  

Następnie przedstawił inwestycje prowadzone na terenie Gminy Piaski min.: 



-  ustawienie dwóch  trybun sportowych na Stadionie w Piaskach, które zostały sfinansowane ze środków 

darczyńcy – firma Mondi Simet Sp. z o.o. z Grabonoga  

- opracowanie dokumentacji projektowej wraz z wykonaniem przebudowy i termomodernizacji świetlicy 

wiejskiej w Lipiu do aktywnej rekreacji mieszkańców  

- przygotowanie dokumentacji  i modernizacja budynków świetlic w Bodzewie i Szelejewie Pierwszym i 

przystosowanie aktywnej animacji i rehabilitacji seniorów 

- podpisanie umowy o odnowę i zagospodarowanie rekreacyjne stawów w Strzelcach Wielkich i Strzelcach 

Małych 

- termomodernizacja budynku oświatowego w Gminie Piaski. 

-  budowa kanalizacji sanitarnej z przyłączami w Strzelcach Wielkich  

- wymiana pokrycia dachowego i dociepleń ścian remizy OSP Bodzewo oraz wymiana okładziny sufitów w 

części budynku Domu Strażaka   

Poinformował o złożonym wniosku do PFRON na utworzenie ogólnodostępnych i integracyjnych placów zabaw 

w Gminie Piaski oraz o ścieżce pieszo rowerowej Piaski – Gostyń, realizacja ZRiD na wykonanie inwestycji. 

Następnie omówił złożone wnioski na dofinansowanie min. modernizację oświetlenia w gminie Piaski,  wnioski 

złożone w ramach PGR, na zabytki oraz z Polskiego Ładu.  

Wszystkie informacje stanowią załącznik do protokołu.  

 

Wójt zapoznał Radnych z  pismem złożonym do Wójta oraz Przewodniczącego Rady na temat budowy 

kanalizacji sanitarnej w Strzelcach Wielkich. Szczegółowo przedstawił informacje dotyczące sprawy oraz 

argumenty inspektora nadzoru budowlanego. Radni nie wnieśli uwag co do podjętej przez Wójta decyzji.   

 

Radny Jacek Jańczak zapytał o możliwość rozwiezienia tłuczenia w miejscowości Rębowo 

Wójt poinformował, że prezes ZUK w Piaskach będzie się kontaktował w tej sprawie.  

 

Radna Justyna Sarbinowska poprosiła o nawiezienie tłucznia na drogę Grabonóg – Taniecznica, zawróciła 

również uwagę na chodnik w kierunku cmentarza. Poinformowała, że firma, która ciągnęła kabel pozostawiła 

niezabezpieczone dziury, chodnik jest w opłakanym stanie i nadaje się do przełożenia. 

Wójt odpowiedział, że jeżeli zagraża niebezpieczeństwu nie należy czekać tylko ZUK poprawi.  

Radny Dariusz Naskręt mówił, że każda firma, która przeprowadza inwestycje powinna pozostawić miejsce w 

stanie pierwotnym. ZUK może to naprawić ale nie jest naszą rolą aby poprawiać za firmę która otrzymuje za to 

pieniądze. Dodał, że na łuku drogi są powyciągane płytki, nie jest to zabezpieczone, w lesie pozostawiono 

śmieci, koło Mondi zrobiono wykopy i wszystko jest zostawione. Zapytał jak wygląda sytuacja przekazywania 

terenu pod takie inwestycje. Czy jest robiona dokumentacja fotograficzna aby odtworzyć to do stanu 

pierwotnego.  

Radna Justyna Sarbinowska powiedziała, że każda firma w umowie ma zapisane, że pozostawiają teren tak jaki 

był w stanie pierwotnym.  

Wójt odpowiedział, Gmina będzie reagować aby firma doprowadziła chodnik do stanu pierwotnego jak 

zakończy inwestycje. Dodał, że do celowo  chodnik w kierunku cmentarza należy podnieść i wykonać z kostki, 

ponieważ jest niżej od lasu i nie może to tak zostać.  

Następnie przeprowadzono dyskusję nad naprawą mostu oraz jazdy ciężarówek  ul. Sienkiewicza w kierunku 

Mondi.   

 

Radna Hanna Powicka poruszyła temat parkowania samochodów. Poinformowała, że mieszkańcy nie wjeżdżają 

samochodami na posesje co powoduje utrudnienia w ruchu (ul. 27 Grudnia, Grunwaldzka, Dworcowa).  

Podczas dyskusji zaproponowano wprowadzić na niektórych ulicach ruch jednokierunkowy.  

 

Radny Dariusz Naskręt zwrócił uwagę na bałagan na placu oraz brudną drogę przy skrzyżowaniu ul. 

Grunwaldzka i ul. Powstańców, jest to teren wynajmowany firmie drogowej. Zapytał czy została podjęta decyzja 

co do dalszego najmu terenu.  

Wójt odpowiedział, że ze względu na to iż ZUK nie ma gdzie składować swoich materiałów umowa z firmą w 

pewnym czasie zostanie wypowiedziana. Dodał, że obok znajduje się działka prywatna, na której rosną chwasty. 

Sołtys został zobligowany do przeprowadzenia rozmowy z właścicielem aby to skosił, jeżeli nie posprząta będą 

działania z Urzędu.    

 

Radny Dariusz Naskręt poinformował, że ze względu na budowę obwodnicy nie ma przejezdna droga między 

Piaskami a Smogorzewem. Początkowo pierwsze znaki powodowały, że objazdu nie było widać. Mówił, że w 

dalszym ciągu jest wielu kierowców którzy jadą do końca ul. Poznańskiej i zawracają. Zaproponowął aby na 

skrzyżowaniu ul. Powstańców z ul. Poznańską  (koło piekarni) postawić znaki zmiany organizacji ruchu. Jak 



również w Smogorzewie zajęcie połowy pasa, postawienie czerwonej tablicy z zakazem wjazdu. Objazd w 

kierunku Gostynia jest a kierowcy i tak jadą do wysokości PSZOK i zawracają.   

Radny Łukasz Waleński powiedział, że są to osoby, które kierują się  mapą googl mapą. 

 

Przewodnicząca posiedzenia  

Maria Wesołek 

  

Przygotował(a): Joanna Polaszyk 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


